
جمعه 06 دی 1392 - 07:53

ظواهر اسلامی باید در جامعه اسلامی نمود داشته باشد

استاندار آذربایجانشرقی گفت: دغدغههای ائمه محترم جمعه، دغدغههای من نیز هست و بر این باورم که ظواهر

اسلامی باید در جامعه اسلامی نمود و ظهور داشته باشد.

استاندار آذربایجانشرقی گفت: دغدغههای ائمه محترم جمعه، دغدغههای من نیز هست و بر این باورم که ظواهر اسلامی باید
در جامعه اسلامی نمود و ظهور داشته باشد.

به گزارش خبرگزاری فارس از تبریز، اسماعیل جبارزاده در جمع ائمه جمعه استان آذربایجانشرقی اظهار کرد: رسالت اول در استان
جاری و ساری ساختن خواسته مردم در سال 57 و حاکمیت ارزشهای اسلام در تمام امور است.

وی افزود: مردم برای رفاه قیام نکردهاند، چرا که این رفاه را کم و بیش داشتند و هدف اصلی انقلاب ما اسلام، قرآن و حاکمیت
آن در جامعه بود.

جبارزاده با اشاره به دشمنیهای دنیای غرب با جمهوری اسلامی ایران تأکید کرد: زورگویان جهان با دین و ایمان ما مشکل دارند
و همه دسیسهها و توطئههای ایشان به قصد عقبنشینی ما از اعتقادهایمان است.

استاندار آذربایجانشرقی گفت: حضور من در استان به قصد قربت و خدمت به مردم است و دفاع از انقلاب و آرمانهای
حضرت امام و شهداء در اولویت قرار دارد.

جبارزاده افزود: دغدغههای ائمه محترم جمعه، دغدغههای من نیز هست و بر این باورم که ظواهر اسلامی باید در جامعه
اسلامی نمود و ظهور داشته باشد.

وی در ادامه با اشاره به این موضوع که انقلاب اسلامی ایران در مقاطع حساس خود شاهد حضور سربازی از جنس انقلاب بوده
است که پرچم انقلاب را بر دوش گرفته و برای خدمتگزاری آماده شده است، افزود: شخص ریاست محترم جمهور معتقد به اصل
مترقی ولایت فقیه است و در طول سالیانی که افتخار همکاری با ایشان را در مجلس و جاهای دیگر داشتهام، جز صداقت از

ایشان دیده نشده است.

استاندار آذربایجانشرقی وحدت و یکدلی را رمز موفقیت مسئولان استان در حفظ و نگهداری انقلاب و توسعه آن برشمرد و
گفت: شعار جناب آقای روحانی اعتدال است، این هم حکم دین است و هم سیاست دولت و من نیز راه نجات استان از

مشکلات را در اعتدال میبینم.

جبارزاده افزود: از کسانی که به انقلاب اعتقاد راسخ دادند و در خط و مشی اعتدال حرکت میکنند در مسئولیتهای مختلف
استفاده خواهد شد و آنچه در سنوات گذشته رخ داده و منجر به محروم ماندن مردم از خدمات نیروهای معتدل شده است

منسوخ است، چرا که هر نیروی انسانی یک سرمایه عظیم برای ماست.

استاندار آذربایجان شرقی فرهنگسازی در زمینههای مختلف را بسیار مهم خواند و افزود: کمک و یاری ائمه محترم جمعه در رفع
نگرانیهای جامعه اسلامی بسیار مهم است.

وی حوزههای علمیه موجود در آذربایجانشرقی را از افتخارات استان برشمرد و افزود: تقویت حوزههای علمیه یکی از وظایف
ماست.
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